
Steenwijk, 29 april 2022 

Onderwerp: Schriftelijke vragen aan het College conform artikele 39 van het Regelement van Orde 

over willekeur in schuldhulp voor ondernemers. 

Geachte college van Steenwijkerland, 

Volgens een onlangs verschenen artikel van de Ombudsman is er willekeur bij schuldhulpverlening 

aan ondernemers: Ombudsman: willekeur in schuldhulp voor ondernemers (binnenlandsbestuur.nl).  

In een onzekere tijd voor ons allemaal constateren wij dat er mogelijk een grotere groep inwoners en 

ook ondernemers in de financiële problemen kan gaan komen. Bijvoorbeeld door opgebouwde 

schulden uit de coronaperiode, hogere inflatie, torenhoge energieprijzen, andere onvoorziene 

omstandigheden zoals legere winkelstraten etc. Voor ondernemers die door schulden in de 

problemen komen is specifieke ondersteuning nodig. Dit is ook een groep waarvoor de drempel naar 

schuldhulpverlening hoog is. En de kans dat de urgentie in deze onzekere tijden op dit onderwerp 

hoger wordt. Vorig jaar hebben wij daarom als raad een actieplan schuldhulpverlening vastgesteld. 

Waarbij de volgende passage over ondernemers is opgenomen: 

De gemeente is met de wetwijziging ook verplicht ondernemers te ondersteunen. Ondernemers 

kunnen zich net als alle inwoners melden met een hulpvraag bij de gemeente. De gemeentelijke 

kredietbank (GKB) ondersteunt op de korte termijn de gemeente bij hulp aan ondernemers. Omdat er 

specifieke ondersteuning nodig is voor ondernemers wordt deze dienstverlening verder ontwikkeld. 

Naar mening van de VVD mag er geen willekeur zijn in beleid en moet iedereen die door schulden in 

de problemen komt goed en op eenduidige manier geholpen worden.  

Vandaar onze volgende vragen: 

• Is de gemeente Steenwijkerland bekend dat er willekeur bestaat in schuldhulp voor 
ondernemers? 

• Hoe is de schuldhulp nu geregeld in Steenwijkerland voor ondernemers? 

• Hoe verhoudt zich deze schuldhulp tot andere (omringende) gemeentes? 

• In juni is 2021 is het actieplan schuldhulpverlening vastgesteld, wij verwijzen naar de 
voorgaande passage, hoe staat het met de daar genoemde ontwikkeling van die 
dienstverlening voor schuldhulp voor ondernemers? 

• De gemeentelijke kredietbank (GKB) ondersteunt de gemeente, deze dienstverlening van de 
GKB moet volgens Europese richtlijnen de aankomende jaren opnieuw worden aanbesteed. 
In de raadsvergadering is er gesproken om eventueel over te gaan naar Kredietbank NL. 

o Wat is de status van een eventuele overgang naar een andere partij? 
o Wat voor gevolgen heeft dit voor de schulphulpverlening in het algemeen? 
o En die voor ondernemers in het bijzonder?  
o Zowel voor lopende als nieuwe dossiers? 

 

Wij zien uit naar uw reactie. 

Met vriendelijke groet, 

Mans Loman 

Fractie VVD Steenwijkerland 

https://www.binnenlandsbestuur.nl/sociaal/willekeur-schuldhulp-voor-ondernemers

